
 Referat fra bestyrelsesmøde d.4-11-2020 kl.12.30 i Gildesalen 

 

1. Valg af dirigent og mødesekretær 

Reimonn Paulsen blev valgt til dirigent og mødesekretær 

2. Orientering af formanden 

Velkommen til Solvejg Juul som suppleant i bestyrelsen. Godkendelse 

af referat fra sidste bestyrelsesmøde. Det ser ud til at vi nu får lavet lys 

på vores skilt med Helgenæsparken. Der blev stemt ja til afdelingens budget 

for planlagt vedligeholdelse i 2021. Ellers er alt gået stille og roligt siden sidste 

møde, de forskellige aktiviteter er lukket ned efter at forsamlingsstørrelsen er 

sat ned til 10 personer. 

3. Information fra viceværten 

Hans fortalte at der ville blive udskiftet nogle hække i den sidste afdeling, når 

det var gjort, ville de sidste gamle hække blive udskifte til næste år. 

Der er ved at blive skiftet vandpumpe og køler på den røde traktor så den er 

klar til der skal ryddes sne. 

4. Planlægning af aktiviteter resten af året 

Der blev vedtaget at afdelingsbestyrelsen og viceværter vilde holde en lille  

Julefrokost, som afslutning på et godt samarbejde i 2020. Og være klar til at 

tage de udfordringer der vil komme i 2021. 

God jul og godt nytår 

5. Eventuelt. 

Der var ingen emner under eventuelt 

 

 

Referat Reimonn Paulsen 


